
 Skolebestyrelsesmøde den 26.4 kl. 17.00 – 19.00 (vi sørger for aftensmad)  
                                                      
Deltagere: Merethe Røll Lærke, Gitte Madsen, Karen Krusell, Søren Tholstrup, Jannik Tovgaard-Olsen, René Bang, Kaspar Hviid, 
Louise Skov Jensen 
 
Afbud/ fraværende: Per Bruun Madsen, Jolita Søgaard, Rasmus Rubinstein 
 
Mødeleder: René Bang 
Referent: Kaspar Hviid  

 

Punkt Emne  Beslutning/drøftelse/orientering/
godkendelse 

Tid 

SB-24 Godkendelse af referat se:  

https://vas.aula.dk/sites/vas.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/230131%20Skolebestyrelses

m%C3%B8de%20dagsorden%20inkl.%20referat%20%282%29.pdf 

Referatet godkendes 

Godkendelse 

 

 

5 min 

SB-25 Budget genbesøgt 

 

René er i dialog med områdeforvaltningen ift. at lokalisere årsagen til det budgetterede 

underskud på skolen. Billedet er det samme på områdets andre skoler og i kommunen som 

helhed. I uge 18 afholdes møde med økonom fra centralforvaltningen. 

SB orienteres så snart viden er tilgængelig 

Drøftelse 30 min 

SB - 26 Opsamling fra stormøde – præsentation af vidensvæg og Retning 2026 – forberedelse til 

Skoleudviklingssamtale den 8. juni 

 

Skolen serviceres ikke længere med samme datapakke som tidligere, herunder resultater af 

overgangstesten (midlertidig afløser for Nationale test). Disse resultater skal i givet fald 

uddrages af skolen selv indtil videre, hvis de skal bruges ifm. skoleudviklingssamtalen. René 

spørger i ledelseskollegaer fra andre skoler, hvordan de håndterer videreformidling af data 

fra overgangstesten.  

Drøftelse 60 min 

https://vas.aula.dk/sites/vas.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/230131%20Skolebestyrelsesm%C3%B8de%20dagsorden%20inkl.%20referat%20%282%29.pdf
https://vas.aula.dk/sites/vas.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/230131%20Skolebestyrelsesm%C3%B8de%20dagsorden%20inkl.%20referat%20%282%29.pdf


SB vurderer ikke, at det er relevant at inddrage i dette skoleårs skoleudviklingssamtale. I 

stedet ønskes det, at samtalen indeholder vores tanker om skolens udvikling de næste tre år: 

•  

 

Se: https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/B%C3%B8rne-

%20og%20Ungdomsudvalget/m%C3%B8de-12102022/referat/punkt-4 for beskrivelse af 

ramme 

SB - 27 Punkter til kommende møde 

• IT – indkøb, anvendelse og dannelsesperspektiver (kan vi tale om på mødet den 1. 

juni) 

• KKFO – Der kommer et forældrespørgeskema som løber over sommeren. Det vil 

være et godt udgangspunkt når resultatet kommer.  

o René undersøger, hvornår spørgeskema udsendes. 

o Drøftelse af, om der kan laves et samarbejde mellem skole og KKFO på 

bestyrelsesniveau, da der pt. ikke er et forældreråd på KKFOen* 

o Drøftelse af ’børnetrivselsundersøgelsen’ på KKFOen*.  

*Her er det relevant at leder og en medarbejder fra KKFO deltager 

• Trafiksituationen omkring skolen 

-  

 10 min 

 

https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/B%C3%B8rne-%20og%20Ungdomsudvalget/m%C3%B8de-12102022/referat/punkt-4
https://www.kk.dk/dagsordener-og-referater/B%C3%B8rne-%20og%20Ungdomsudvalget/m%C3%B8de-12102022/referat/punkt-4

